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Verslag der Commissie voor de Bibliotheek en
het Herbarium over het jaar 1918.

Wat de bibliotheek betreft, waren er eenige bezwaren

gerezen tegen de gemaakte indeeling voor den catalogus,

vooral in verband daarmede, dat de indeeling van den

catalogus van het Koloniaal Instituut op een anderen grond-

slag berustte. De indeeling is in verband daarmede ge-

wijzigd en de conservator is doende om den catalogus
daarnaar in orde te brengen. Wat het Herbarium aangaat,

heeft hij de inrichting van het Modelherbarium voortgezet.

Dit was door den Heer Blaauw in orde gebracht tot

no. 1012 (Prodr. Ed. alt) en is nu gevorderd tot no. 1250,

zoo dat de Dicotylen geheel in orde zijn. Verder heeft de

Op 1 Februari 1918 trad de Hr. Dr. A. H. Blaauw

als conservator af en het Bestuur der N.B.V. benoemde

tot zijn opvolger de Hr. H. Heukels, die zijn betrekking

op 1 April j.1. aanvaardde.

De Commissie voor de Bibliotheek en het Herbarium

heeft zich in haar vergadering van 29 December op de

hoogte gesteld van den toestand van Bibliotheek en Her-

barium en heeft van den conservator de navolgende

iriededeelingen ontvangen.



31

conservator met kracht onder handen genomen het opplak-
ken van losse exemplaren uit het Herbarium en is daar-

mede gevorderd tot no. 572 (Prodr. Ed. alt.)

Eenige malen werden collecties herbariummateriaal aan

leden ter studie gezonden. Ook werden eenige planten

ten geschenke ontvangen.

De Heer Dr. J. Brand te Doesburg zond materiaal

van Cucubalus baccifer eh Chaerophyllum bulbosum van

nieuwe groeiplaatsen.
De Heer Dr. J. E. Couvée te Breda zond ex. van

Mibora minima uit zijn omgeving.

De Heer J. L. van Soest te Velp zond een 15-tal soorten

van nieuwe vindplaatsen.

De Heer C. Sipkes te Haarlem zond er een 4-tal

soorten van nieuwe vindplaatsen.
De Heer Heukels is begonnen met zijn herbarium in te

voegen in dat der Vereeniging. Dit herbarium bestaat

grootendeels uit planten, die hem uit alle deelen des lands

door een groot aantal personen zijn toegezonden. In vorige

jaren stond hij een aantal voor ons land nieuwe of zeld-

zame planten af aan het Vereenigingsherbarium, maar nu

is hij begonnen met alle (tot dusverre ruim 1400 num-

mers) planten daarin over te brengen en is daarmede ge-

vorderd tot no. 300 (Prodr. Ed. alt.)

In verband met het bovengezegde meent de Commissie

de volgende opmerkingen te moeten maken.

1. Het komt vrij vaak voor, dat er aanvragen inkomen

of dit of dat werk. voorkomt in de Bibliotheek der Ver-

eeniging. Daarom zou het zeer gewenscht zijn, dat er wat

spoed werd gemaakt met het drukken van den catalogus.

2. Van de gelegenheid om het Herbarium te raad-

plegen werd slechts eenige malen gebruik gemaakt. Waar

de inrichting van een Modelherbarium ten doel heeft om

velen in de gelegenheid te stellen hun determinaties te

controleeren, meent de Commissie, dat het gewenscht is
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om o.a. door meer publiciteit te geven aan het bestaan

daarvan, het nuttig gebruik er van te bevorderen.

Aan de inzenders van planten wordt hierbij nog eens de

bijzondere dank der Vereeniging gebracht en tevens aan

hen, die bij het bestudeeren van geslachten uit het Herbarium

de determinaties aan de noodige revisie onderwierpen.
Ten slotte wekt de Commissie alle leden op om door

meer inzendingen mede te werken tot uitbreiding van het

Herbarium.

J.C. Schoute,Voorzitter.

H.R. Hoogenraad, Secretaris.


